
Grundejerforeningen Potentilvej 

Referat fra Bestyrelsesmøde den 18.03.2024 

Sted: Hos Henrik Friis 

Til stede: René, Lise, Per, Henrik Friis 

De overordnede punkter er den oprindelige agenda for bestyrelsesmødet. Referatet er indlejret som 

underpunkter nedenfor. 

• Siden sidst:  

o Generelt 

▪ Præ-planlægning af Generalforsamling april 2024 

• Generalforsamlings materiale vedr. Regnskab og Budget - Lise 

• Hvem gør hvad? 

o Per bestiller drikkevarer 

o René forbereder dagsorden, beretning og præsentation 

▪ Høje-Taastrup Fjernvarme ved søen 

• De 3 egetræer langs jernbanen står oven på hovedvandledningen og 

genplantes ikke. Det er aftalt med entreprenøren at der i stedet plantes 

frugttræer bag søen 

▪ Træplantning på trekant i stedet for de 2 fældede egetræer 

• Bestyrelsen overvejer om træerne skal erstattes af nye træer længere fra 

skel 

▪ Bestyrelsen har besluttet at købe en akku teleskop motorsav til beskæring af træer 

på foreningens område 

o Overordnet Grundejerforening  

▪ Status på pleje af skovbælter 

• Intet at bemærke 

▪ DOOG holder generalforsamling den 14. maj 2024 

• Budgettet for de kommende år ligger op til betydelige kontingent 

stigninger. Bestyrelsen synes det er for store stigninger og udformer derfor 

et notat herom til DOOG 

• Opgavelisten 

o Gennemgang af opgaver 

▪ Kontrakt med BS Landskabspleje 

• René er ansvarlig 

▪ Hjertestarter 

• Henrik Friis er ansvarlig og undersøger mulighederne for en hjertestarter. 

o Henrik har fremsendt materiale og priser – Henrik præsenterer. 

• En hjertestarter har brug for strøm til varmeskab. Henrik undersøger 

priserne for etablering af strøm for følgende 3 alternativer:  

o Et hus ligger væg til  

o Et hus ligger strøm til ud for legepladsen 

o Etablering tæt på busstoppestedet (hvor strømmen skal tages fra) 

• Grønne arealer 

o Opdatering BS Landskabspleje  

▪ Intet yderligere at bemærke i forhold til opgavelisten 

o Legepladsen  



▪ Christian har pr. 10/3 lavet inspektion af legepladsen. Der blev konstateret et løst 

sæde i ”flyvemaskinen” som han har repareret. Alt er nu i orden. Rapport er lagt på 

hjemmesiden. 

- Økonomi (Lise)  

o Budget 

▪ Bestyrelsen ligger op til at fortsætte kontingentet uændret på kr. 2400. Bestyrelsen 

har overvejet evt. at nedsætte kontingentet men grundet usikkerhed om 

grundskyld og evt. indkøb af hjertestarter bibeholdes kontingentet uændret 

o Indeståender på konti 

▪ Driftskonto: kr. 176.428 

▪ Vejfond: kr. 560.928. 

• Nyhedssider 

o Hjemmeside (René)  

o Facebook gruppe (Per) 

▪ Per gør Rene til med-administrator 

• Eventuelt 

o René informerer om at der er aftalt vej syn med Wicotec efter arbejdet med 

fjernvarmerørene er færdigt. Dette for at sikre vores vej ikke har lidt overlast 

 

• Næste bestyrelsesmøde 

o Planlægges af den kommende bestyrelse. 


